
Gdańsk, 13.01.2025 r. 

ANDRZEJ SKIBA 

RADNY MIASTA GDAŃSKA 

Interpelacja Nr 013/25
Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 

z późniejszymi zmianami) składam interpelację w sprawie: 

ZAPISÓW W UMOWIE NAJMU LOKALU MIESZKALNEGO - KONTYNUACJA 

Interpelacja jest nawiązaniem do odpowiedzi udzielonej mi przez Zastępcę Prezydenta Miasta Gdańska 

Panią Emilię Lodzińską w piśmie z dnia 8 września 2024 roku o sygnaturze WM-II.0003.2.2024.IK. 

Mając na uwadze przedstawiony przez władze Gdańska stan faktyczny oraz urzędniczą ocenę sytuacji 

pod kątem prawnym, a także stosowaną dotychczas praktykę, jako radny Miasta Gdańska, wnoszę o 

udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Czy władze Gdańska widzą możliwość powrotu do rozmów na temat wykupu mieszkania przez 

obecnych lokatorów? Rozumiem pogląd wyrażony w odpowiedzi przez Panią Prezydent, 

natomiast złożoność problemu oraz ważny interes społeczny, związany m.in. z długoletnim 

zamieszkiwaniem lokalu oraz poniesionymi nakładami, są dla mnie przesłankami do 

sformułowania takiego pytania. Jako radny deklaruję gotowość do uczestnictwa w rozmowach. 

2. Czy zstępny Państwa Koseckich, którzy wraz z nimi zamieszkuje ten lokal, będzie uprawniony 

do bezproblemowego wstąpienia w umowę najmu w przypadku zwolnienia się lokalu, nazwijmy 

to, z „przyczyn obiektywnych” w przyszłości? Jakie są miejskie regulacje dot. wstępowania 

w umowę najmu przez zstępnych dotychczasowych lokatorów gminnego zasobu mieszkań? 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

Radny Miasta Gdańska

Andrzej Skiba

Wpłynęło 14.01.2025 r.


